
 1 

Protokół Nr XLIX 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

26 maja 2022 roku, godz. 13:30 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecny radny Mirosław Sieniakowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:30 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLIX sesję Rady Powiatu  

w VI kadencji powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości i stwierdziła 

prawomocność obrad.   

 

Przed przyjęciem porządku obrad Przewodnicząca powitała zaproszonych gości,  

a w szczególności mamy z pieczy zastępczej oraz Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kętrzynie Dorotę Siwicką. Następnie Starosta Michał Kochanowski zabrał głos i 

poinformował, że dzisiaj obchodzimy Dzień Matki, natomiast w dniu 30 maja obchodzimy 

Dzień Rodzicielstwa Zastępczego. Starosta dodał, że ma satysfakcję znać osobiście praktycznie 

każdą z pań obecnych na sali i w imieniu samorządu powiatowego może powiedzieć jedynie 

wiele ciepłych i życzliwych słów na temat zaangażowania i pracy w ramach pieczy zastępczej. 

Starosta powiedział, że Rodziny Zastępcze są wyjątkowym środowiskiem w powiecie 

kętrzyńskim, ponieważ swój czas i serce poświęcają temu, aby obdarzać dzieci miłością, 

ciepłem, dachem nad głową i dać możliwość rozwoju.  Starosta wraz z Przewodniczącą Rady 

Powiatu Urszulą Baraniecką i Dyrektor Dorotą Siwicką wręczyli Rodzinom Zastępczym 

podziękowania za pełnienie tej roli od wielu lat z oddaniem i zaangażowaniem.  

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 
5. Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 
8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2021. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu  Powiatu  Kętrzyńskiego; 

b) przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu administracji 

rządowej; 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035; 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 

10. Podjęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego. 
11. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu w dniu 28 kwietnia 2022 r. 
12. Zamknięcie XLIX sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 
 

 Radni nie zgłosili wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 28 kwietnia 

2022 r. do 26 maja 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do sprawozdania przedstawił 

następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dot. rozstrzygnięcia postępowania w trybie 

podstawowym bez negocjacji pt.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1618N Szestno – 

Nakomiady w msc. Langanki – postępowanie II. Na realizację w/w zamówienia 

przeznaczono kwotę 2.090.000 zł. W związku z ogłoszeniem, oferty złożyło 3 

wykonawców: 

1) Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o., Mińsk Mazowiecki - z ceną 

2.266.107,11 zł; 

2) ASFALT TECHNIK Sp. z o.o., Olsztyn - z ceną 2.951.216,38 zł; 

3) Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o., Grajewo - z ceną 3.087.637,02 zł. 

 

W związku z tym, że najtańsza oferta: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów  

Sp. z o.o., Mińsk Mazowiecki opiewała na kwotę wyższą, niż zaplanowana w budżecie 

powiatu, Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu do Rady Powiatu z wnioskiem  

o zwiększenie  środków na realizację przedmiotowego zadania - kwotę 180.000 zł, co 

zostało ujęte w projekcie uchwały, który będzie dzisiaj procedowany; 

 

2) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1055/2022 powierzył pomocnicze działania 

zakupowe oraz udzielił pełnomocnictwa Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Kętrzyńskiego do wykonania pomocniczych działań zakupowych wspierających Powiat 

Kętrzyński w organizacji postępowania  

o udzielenie zamówienia: „Aktualizacja klasyfikacji gleboznawczej gruntów na terenie 

Powiatu Kętrzyńskiego”; 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołami z weryfikacji przedstawionych rozliczeń  
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dot. udzielonych dotacji ze środków Powiatu: 

 za I kwartał 2022 r.: 

 Mazurskiemu Stowarzyszeniu Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Kętrzynie na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kętrzynie.  

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z umową Nr WBF.U.1.1.2022 z dnia 27 stycznia 

2022 r. wynosi 107.093 zł, a została wykorzystana przez dotowanego w wysokości 

20.931,91 zł. Środki, jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynoszą 86.161,09 zł. 

 

 Gminie Reszel na prowadzenie zadania publicznego Powiatu Kętrzyńskiego  

w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej położonych na 

terenie miasta Reszel. Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Porozumieniem Nr 

WAI.P.7.2021 z dnia  

17 grudnia 2021 r. wynosi 130.000 zł, a została wykorzystana przez dotowanego  

w wysokości 32.797,95 zł. Środki, jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynoszą 

97.202,05 zł. 

 

 w 2022 r.: 

 Gminie Miejskiej Kętrzyn na organizację pozaszkolnego punktu katechetycznego 

Kościoła Chrześcijan Baptystów oraz udział w kosztach jego funkcjonowania w 

roku szkolnym 2021/2022 za okres od stycznia do marca 2022 r. 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z porozumieniem Nr ZOS 272.3.P.2022 z dnia  

5 stycznia 2022 r. wynosi 1.217,07 zł, a została wykorzystana przez dotowanego  

w wysokości 1.017,46 zł. Środki, jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynoszą  

199,61 zł. 

 

 Gminie Miejskiej Kętrzyn na organizację pozaszkolnego punktu katechetycznego 

Zboru „BETEL” Kościoła Zielonoświątkowego oraz udział w kosztach jego 

funkcjonowania w roku szkolnym 2021/2022 za okres od stycznia do marca 2022 

r. 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z porozumieniem Nr ZOS 272.4.P.2022 z dnia  

5 stycznia 2022 r. wynosi 388,41 zł, a została wykorzystana przez dotowanego  

w wysokości 375,91 zł. Środki, jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynoszą 12,50 

zł. 

4) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1051/2022 przyjął sprawozdanie finansowe 

Powiatu Kętrzyńskiego za 2021 rok; 

5) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 1052/2022 w sprawie kwartalnej informacji o 

wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I kwartał 2022 roku; 

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Kętrzynie  
o wsparcie finansowe jednostki na pokrycie wydatków. W obecnej sytuacji jednostka ma 
ograniczone wpływy z dochodów, wynikające z opłat za pobyt mieszkańców z uwagi na 
dużo niższe niż planowane obłożenie, spowodowane brakiem skierowań z GOPS i MOPS. 
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18 wolnych miejsc skutkuje tym, że dochody są zmniejszone miesięcznie o kwotę 84.141 
zł (od stycznia do kwietnia 2022 r. jest to kwota 336.564 zł). W związku z powyższym 
Dom Pomocy Społecznej  
w Kętrzynie zawnioskował o przekazanie środków finansowych w wysokości 225.000 zł.  

 
Zarząd Powiatu, w oparciu o pozytywną opinię skarbnika, przychylił się do wniosku 
dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie, zwiększając plan finansowy jednostki o 
kwotę   
225.000 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie bieżących wydatków; 

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dyrektora Centrum Biblioteczno-Kulturalnego 

Powiatu Kętrzyńskiego o zawarciu przez jednostkę umowy Nr 94/N/2022/BPN z Biurem 

Programu Niepodległa z siedzibą w Warszawie dotyczącej dofinasowania zadania w 

ramach Rządowego Programu „Niepodległa” ze środków finansowych Programu 

Wieloletniego NIEPODLEGŁA na lata 2017-2022. Zgodnie z w/w umową zostały 

przyznane jednostce środki w kwocie 10.000 zł na realizację zadania pn.: „Bo 

partyzantem być to honor”.  

 
Mając powyższe na względzie, Zarząd Powiatu dokonał zwiększenia planu budżetu 
Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu Kętrzyńskiego w rozdziale 92116 o kwotę 
10.000 zł na wykonanie usługi publikacji katalogów na wystawę w ramach zadania pn.: 
„Bo partyzantem być to honor”; 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o złożonym przez Szpital Powiatowy w 
Kętrzynie wniosku do MBanku Hipotecznego z siedzibą w Warszawie o całkowitą spłatę 
kredytu wynikającego z umowy kredytowej nr 07/0198 z dnia 14 grudnia 2007 r. 
Źródłem finansowania spłaty będą środki własne szpitala; 

9) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 1061/2022 w sprawie informacji o wykonaniu 
budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za rok 2021; 

10) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o drugim przetargu ustnym nieograniczonym, 
na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Karolewo gmina Kętrzyn. 
Starosta wyjaśnił, że z tych postępowań udało się zbyć jedną działkę, ale umowa 
notarialna nie jest jeszcze podpisana; 

11) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą wyniku konkursu na stanowisko 
Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu. W związku z ogłoszeniem II terminu,  
wpłynęła jedna oferta i nie wybrano kandydata na ww. stanowisko. Zgodnie z 
brzmieniem art. 49 ust. 4 ustawy  
o działalności leczniczej, jeżeli w wyniku postępowania w dwóch kolejnych konkursach 
kandydat nie został wybrany, podmiot tworzący nawiązuje stosunek pracy albo zawiera 
umowę cywilnoprawną z osobą przez siebie wskazaną po zasięgnięciu opinii komisji 
konkursowej.  

 
Wobec powyższego Zarząd Powiatu wskazał panią Katarzynę Ślimak na stanowisko 
Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 

12) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem kontroli przeprowadzonej przez Państwową 
Inspekcję Pracy w Olsztynie w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. św. 
Jana Pawła II  
w Kętrzynie. Zarząd Powiatu w oparciu o wydany nakaz zapłaty, podjął  decyzję o 
wypłacie pracownikom jednostki dodatków za pracę w warunkach trudnych i 
uciążliwych w okresie od 25.03.2020 r. do 26.06.2020 r.; 

13) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1058/2022 powołał Zespół do przeprowadzenia 
kontroli  
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w Zespole Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie w następującym składzie: 
 

1) Wanda Litwinowicz   – Przewodniczący Zespołu, 
2) Monika Kubiak   – Zastępca Przewodniczącego Zespołu, 
3) Ewa Stadnyk    – Członek Zespołu, 
4) Marta Ładosz    – Członek Zespołu. 

 
Zakresem kontroli objęta została prawidłowość dysponowania mieniem powiatu  

w zakresie pobierania należności finansowych z tytułu najmu pomieszczeń, będących  
w zasobach Zespołu Szkół Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie, na potrzeby dydaktyczne  
i administracyjne Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych „Stopka” w Kętrzynie oraz 
Szkoły Policealnej Farmaceutycznej w Kętrzynie, dla których organem prowadzącym jest 
Społeczne Stowarzyszenie Prasoznawcze „Stopka” im. Stanisława Zagórskiego w Łomży, 
w tym prawidłowości: 
- składania wniosków do organu prowadzącego; 
- wykonywania uchwał i zaleceń organu prowadzącego; 
- prawidłowości zawierania, wykonywania, aneksowania i rozwiązywania umów 

14)  Zarząd Powiatu podał do publicznej wiadomości ogłoszenie o planowanym rozpoczęciu 

konsultacji społecznych projektu programu pn. „Program Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Kętrzyńskiego do 2030 roku"; 

15)  Zarząd Powiatu mając na uwadze dotychczasowe osiągnięcia sportowe Rafała 

Truszkowskiego, podjął stanowisko o dofinansowaniu w kwocie 800 zł kosztów 

związanych z jego udziałem  

w międzynarodowych zawodach kulturystycznych, które odbędą się w maju w Kownie 

na Litwie  

i  w Warszawie. Rafał Truszkowski zdobył m.in. brązowy medal w kategorii Classic 

Physique na Mistrzostwach Polski federacji NPC w kwietniu 2022 r. oraz srebrny medal 

w kategorii Classic Physique na Otwartych Mistrzostwa Polski federacji NPC.  

16) Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sfinansowanie kosztów wyjazdu chóru „Wrzos” przy 

Uniwersytecie Trzeciego Wieku na wojewódzki przegląd  chórów w Iławie. W zamian 

UTW zobowiązuje się do propagowania Powiatu Kętrzyńskiego podczas występu oraz w 

mediach społecznościowych; 

17)  Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wsparcie finansowe wystawy warszawskiej malarki 

Anny Szprynger w Galerii Zamek w Reszlu, w wysokości 1.500 zł. W ostatnich latach 

artystka wystawiała w Nowym Jorku, Wiedniu, Ostrawie, Londynie, Paryżu, Pekinie. W 

Polsce jej indywidualne wystawy można było zobaczyć m.in. w Muzeum Narodowym w 

Gdańsku,  

w Państwowej Galerii Sztuki w Sopocie czy w Galerii EL w Elblągu; 

18)  Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu 

Kętrzyńskiego  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w roku 2021; 

19) Zarząd Powiatu zapoznał się z zawartym w dniu 6 maja 2022 r. porozumieniem 

pomiędzy Gminą Miejską Kętrzyn, Gminą Kętrzyn i Powiatem Kętrzyńskim dotyczącym 

Budowy drogi wojewódzkiej stanowiącej obejście miejscowości Kętrzyn; 

20)  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o złożonym przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kętrzynie wniosku ze środków EFS w ramach RPO - KONKURS 11.02.00  
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- pt. Reintegracja rodzin biologicznych poprzez wsparcie rodzinnych form pieczy 

zastępczej  

w Powiecie Kętrzyńskim na kwotę 420.737,50 zł, w tym udział własny PCPR świadczenia 

comiesięczne wypłacane rodzinom zastępczym na pokrycie kosztów utrzymania dzieci w 

pieczy; 

21)  Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1062/2022 przyjął Raport o stanie Powiatu 

Kętrzyńskiego  

w roku 202; 

22)   Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie  
o wyrażenie zgody na zmniejszenie liczby miejsc w placówce. Zarząd Powiatu, po 
dogłębnym przeanalizowaniu tematu, jednogłośnie wyraził zgodę na zmniejszenie liczby 
miejsc w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie z 88 do 78. Starosta poinformował, że 
kolejnym krokiem będzie złożenie przez Starostę Kętrzyńskiego wniosku do Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego  
o zmniejszenie liczby miejsc w placówce; 

23) W celu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie, podjętych na poprzedniej sesji, Zarząd 
Powiatu podjął czynności formalno-prawne: 

 
a) w ramach nadzoru wymagane przepisami uchwały zostały przesłane Wojewodzie 

Warmińsko-Mazurskiemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie 

Zespół Zamiejscowy w Elblągu, 

 
Brak jest rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody oraz uchwał Kolegium RIO w Olsztynie, 
stwierdzających nieważność uchwał Rady Powiatu. 
 
b) wymagane przepisami, uchwały zostały przesłane do Dziennika Urzędowego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, celem publikacji: 

 
 Uchwała nr XLVIII/401/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 28 kwietnia 

2022 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022 – została opublikowana 

w dniu 4.05.2022 r. 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy inne jednostki prowadzą podobną działalność związaną z 

wynajmem pomieszczeń będących w ich zasobach, oraz czy w tych jednostkach również 

zostaną przeprowadzone kontrole. Radny poprosił również o przedstawienie informacji na 

temat wynajmu pomieszczeń w pozostałych jednostkach.  

Następnie radny Lech Ryndzionek poinformował, że chciałby zapoznać się z Programem 

Ochrony Środowiska i skorzysta z takiej możliwości. 

Kolejno radny zapytał czy Targi Zdrowia, które odbywały się przed pandemią, zostaną 

przywrócone. 

Radny Krzysztof Tytman odniósł się do spłaty kredytu przez Szpital Powiatowy w Kętrzynie  

i powiedział, że chce przestrzec przed przyzwyczajaniem się do takiego stanu, ponieważ 

obecnie jest wyjątkowa sytuacja, która pozwoliła na spłatę długów szpitala. Radny wyjaśnił, że 

taka sytuacja wynika z wielu czynników, a przede wszystkim z różnych płatności związanych z 

http://edzienniki.olsztyn.uw.gov.pl/legalact/2021/876
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pandemią i przekształceniem w szpital zakaźny. Radny poinformował, że w żaden sposób nie 

zmienia się finansowanie szpitali, a wręcz będzie trudniej, ponieważ inflacja jest liczona na 

3,3%, a nie na rzeczywistą. Radny powiedział, że za kilka miesięcy staniemy przed tym samym 

problemem i będziemy musieli myśleć o wspomaganiu finansowym szpitala, więc trzeba 

zawsze pamiętać, że potrzeby szpitala będą naszą codziennością.  

Następnie radny Krzysztof Tytman powiedział, że zmniejszenie liczby podopiecznych w Domu 

Pomocy Społecznej jest tylko działaniem doraźnym, ponieważ potrzeby są dużo większe niż 88 

miejsc, ale finansowanie stanowi duży problem, ponieważ obecnie koszt utrzymania jednego 

pensjonariusza to ok. 4800 zł miesięcznie. 

Radny Piotr Węglarski poinformował, że poruszył temat Stowarzyszenia ”STOPKA” i widzi, że 

był to dobry krok, ponieważ wywołał kontrolę, a o to chodzi, aby uporządkować tego typu 

sprawy.   

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że poruszenie przez radnego Piotra Węglarskiego 

tematu Stowarzyszenia „STOPKA” traktowane jest jako troska o uczniów. Starosta dodał, że 

cieszy się z tego, że radny podjął ten temat.  

Następnie Starosta odniósł się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Tytmana i poinformował, że 

faktycznie jest problem z zapełnianiem miejsc w Domu Pomocy Społecznej, a niektóre Domy 

Pomocy Społecznej celowo zaniżają miesięczny koszt utrzymania, aby kierować do nich 

pensjonariuszy, a w takim przypadku różnice będzie musiał pokryć Powiat. 

Starosta wyjaśnił, że jest to oczywiste, że za chwilę sytuacja finansowa Szpitala Powiatowego  

w Kętrzynie może się zmienić i środków finansowych nie będzie w takiej ilości jak oczkujemy, 

natomiast sytuacja pandemii wpłynęła w pewien sposób na sytuację finansową ale również 

zmiany organizacyjne mają odzwierciedlenie w możliwościach finansowych szpitala. Starosta 

poinformował, że niedługo zakończy się budowa loku operacyjnego i następnym krokiem 

będzie wspólne zastanowienie się nad dalszymi planami dla szpitala, a w dalszej perspektywie 

o budowaniu obiektu obok szpitala na poradnie, dwa oddziały, administrację i obsługę 

pacjentów, ponieważ w tych murach jest już zbyt ciasno.  

Starosta poinformował radnego Lecha Ryndzionka, że jak najbardziej można się zapoznać  

z Programem Ochrony Środowiska. Dodał, że została powołana komisja, która zaopiniuje 

uwagi do Programu złożone w ramach konsultacji społecznych. Ponadto Starosta wyjaśnił, że 

w tym roku nie jest przewidziana organizacja Targów Zdrowia, a środki, które są w dyspozycji 

Wydziału Oświaty i Zdrowia będą przeznaczone na akcje profilaktyczne. 

Odnosząc się do pytania radnego Lecha Ryndzionka o wynajem sal w innych jednostkach, 

Starosta wyjaśnił, że każda szkoła prowadzi gospodarkę swoim majątkiem, wynajmując 

najczęściej sale gimnastyczne i nie jest to problemem. Starosta dodał, że problem pojawił się 

w szkole, która oprócz prowadzenia swojej statutowej działalności jako szkoła publiczna 

dodatkowo prowadzi szkołę niepubliczną policealną.  
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Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

Radni nie zgłosili zapytań ani interpelacji.  

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wszyscy radni złożyli oświadczenia 

majątkowe w terminie określonym ustawą.   

 

Ad. pkt 8 

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI PROGRAMU WSPÓŁPRACY POWIATU KĘTRZYŃSKIEGO  

Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI W ROKU 2021 

Przewodnicząca Rady Poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane radnym wraz  

z materiałami sesyjnymi (zał. nr 3) i otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad.  

Radny Lech Ryndzionek zapytał, jakie były powody niewykorzystania dotacji przez niektóre 

organizacje pozarządowe. 

Naczelnik Rafał Jakubczak wyjaśnił, że główną przyczyną niezrealizowania zadań była 

pandemia i mimo tego, że Zarząd Powiatu dokładał wszelkich starań, aby umożliwić 

organizacjom wydłużenie terminu realizacji zadań to nie w każdym przypadku się to udało. 

 

Ad. pkt 9 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XLIX sesji Rady Powiatu uchwał w 
sprawach: 

 

a) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu  Powiatu  Kętrzyńskiego 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu  Powiatu  Kętrzyńskiego, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIX/402/2022 (zał. nr 4).  

 

b) przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu administracji 
rządowej 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radny Krzysztof Tytman zwrócił uwagę, że w treści porozumienia przedstawionego 
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przez Wojewodę, zapis w §2 pkt 2 brzmi „pokrywanie kosztów wykonania badań 
specjalistycznych i obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej 
(koszty nie mogą być wyższe od ujętych w cenniku usług medycznych właściwego podmiotu, 
do którego osoba została skierowana, z uwzględnieniem ustaleń dotyczących sugerowanej 
stawki za badanie specjalistyczne w wysokości 60,00 zł brutto). Radny stwierdził, że jest to 
niepoważne i lekceważące drugą stronę, która jest zobowiązana podpisać porozumienie. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że prowadząc kwalifikację wojskową 
trudno jest skompletować skład, w szczególności lekarzy, ze względu na oferowane stawki, 
które są niewspółmierne do oferowanych w innych miejscach. Starosta dodał, że proces 
powołania komisji jest bardzo żmudną pracą. 

Radny Krzysztof Tytman wyjaśnił, że miał na myśli sytuację, gdy lekarz zauważy 
konieczność skierowania młodego człowieka na badania specjalistyczne np. EKG lub 
tomografię głowy, które są bardzo drogimi badaniami, a przewiduje się stawkę na poziomie 60 
zł. Radny zapytał, kto w takiej sytuacji pokrywa różnicę w cenie. 

Radny Piotr Węglarski zapytał czym skutkuje zbyt niska stawka i czy jest możliwość, że 
zadanie nie zostanie wykonane.  

Starosta poinformował, że do tej pory nie było takiej sytuacji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 

pojawiła się oczywista omyłka pisarska czyli rok 2021 zamiast 2022.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu 
administracji rządowej, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XLIX/403/2022 (zał. nr 5).  

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 
2035 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

  Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na 
lata 2022 – 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XLIX/404/2022 (zał. nr 6).  

 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 
projektu uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 
2022, podjętą na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Kętrzynie w dniu 26 maja 2022 r. Starosta 
przypomniał, że autopoprawka była omawiana na posiedzeniach komisji stałych przedstawił 
wynikające z niej zmiany: 

1. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy 
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paragrafami, z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe dla nauczycieli 

przeprowadzających kurs I stopnia dokształcania teoretycznego młodocianych w zawodzie 

stolarz 

Zmn. W. 801; 80117; § 4790 – 6 800 zł 
Zw. W.                          § 4170 – 6 800 zł 
 

2. W załączniku nr 7 do Projektu uchwały pn. 

„Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu powiatu realizowanych 

przez podmioty należące i nienależące do sektora finansów publicznych w 2022 roku” 

 – w poz. 22 w kolumnie Rozdział zapis o treści „85295” przyjmuje treść „75075”. 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca zapytała radnych czy zgłaszają sprzeciw, aby przedstawiona 

autopoprawka została poddana pod głosowanie wraz z projektem uchwały. 
Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 

Kętrzynie  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022 wraz z autopoprawką, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XLIX/405/2022 (zał. nr 7).  

 

Ad. pkt 10 

PODJĘCIE STANOWISKA W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UŻYCIE HERBU POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO 

 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt stanowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego podczas organizowanych 

w dniach 24 -25 września  br. Mistrzostw Polski Służb Mundurowych w Pool Bilard 8-bil oraz 

organizowanych w dniach 22 - 23 października br. Mistrzostw Polski Służb Mundurowych w 

Tenisa Stołowego (zał. nr 8). 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu stanowiska. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt stanowiska Rady Powiatu w 

Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu Kętrzyńskiego, który został 
przyjęty jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Ad. pkt 11 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

 z XLVIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 28 kwietnia 2022 r. – został przyjęty 

jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Ad. pkt 12 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 
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 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLIX sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:40. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 


